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2 Zasadnutie OcÚ 5 JDS

Príhovor starostu
Milé vavrečanky, milí vavrečania,

    Ing. Karol Pjentek 

 Milí spoluobčania, dovoľte mi, aby som Vám 
v mene zamestnancov obecného úradu, poslancov 
obecného zastupiteľstva a v mene mojom zaželal 
pokojné prežitie vianočných sviatkov, nech 
v príjemnom rodinnom prostredí znejú vianočné 
koledy a rozvoniava vianočná kapustnica. Do 
Nového roka Vám spoločne prajeme veľa zdravia, 
šťastia a veľa pracovných a osobných úspechov. 

 na adventnom venci sa nám v nedeľu rozhorela 
štvrtá svieca a to je znak toho, že sa blížia najkrajšie 
sviatky roku - Vianoce. Čas Vianoc je obdobie, ktoré 
otvára srdcia ľudí, obdobie, kedy si ľudia navzájom 
viac pomáhajú, viac si všímajú svojich blížnych a sú 
k sebe milší. Je to čas, kedy sa tešíme na rozžiarené oči 
našich najmenších, keď pod stromčekom rozbaľujú 
darčeky. Je to čas, kedy aj mi dospelí sa tak trochu 
stávame deťmi a tešíme sa zo spoločne prežitých 
chvíľ. Tieto chvíle sú tou najkrajšou odmenou, akú si 
môžeme priať. Vážme si našu pokojnú prítomnosť 
a aspoň myšlienku s prianím pokoja a mieru venujme 
ľuďom, ktorí nemajú také šťastie ako my. 

Z obsahu: 4 Dane 8 Škola 18 Futbal

„Do hory, do lesa valasi, či horí v tom našom salaši.

Radosť veľká sa zjavuje a tento svet potešuje.

Kráčajte bratkovia k jasličkám, aby ste zvestili všetko nám...“ 

Ticho Betlehema - najkrajšia hudba.

Iba šelest anjelských krídel.

Nech sa nám narodí Ježiš v našich srdciach – v každom ľudskom Betleheme.

Prajeme radostné a milostiplné Vianoce, v Novom roku veľa zdravia a pokoja.

                                                                                                               Kolektív OcÚ Vavrečka

12 Škôlka

foto: prvá sánkovačka
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Hlasovanie poslancov OZ z 8 prítomných 
poslancov:

d) Zloženie sľubu novozvoleného starostu                             
 Ing. Karol Pjentek prečítal „Sľub starostu obce“ 
a svojim podpisom potvrdil mandát starostu obce pre 
budúce volebné obdobie. Sľub je prílohou zápisnice. 
Peter Kružel odovzdal insígnie novozvolenému 
starostovi a Ing. Karol Pjentek prevzal vedenie 
ustanovujúceho zasadnutia.

e) Zloženie sľubu poslancov novozvoleného 
obecného zastupiteľstva         

c) Informácie o výsledku volieb do orgánov 
samosprávy v obci Vavrečka                                                                                                                 
 Jana Gurová, predseda miestnej volebnej komisie, 
oboznámila prítomných s výsledkami volieb v našej 
obci. Prečítala zápisnicu miestnej volebnej komisie, 
ktorá je prílohou zápisnice. Odovzdala osvedčenie 
o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom 
novozvoleného obecného zastupiteľstva.

f) Vystúpenie starostu
     Novozvolený starosta obce  Ing. Karol Pjentek 
predniesol svoj príhovor, ktorý je prílohou zápisnice.

K bodu 2 - Schválenie programu ustanovujúceho 
zasadnutia

Sľub je prílohou zápisnice. 

 V našej obci sa volilo 9 poslancov do obecného 
zastupiteľstva. Poslanci zložili zákonom predpísaný 
sľub poslanca: Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, 
Bc. Alena Hvoľková, Peter Kružel, František Pazúrik, 
František Pepucha, Rastislav Poláčik, Slavomír Praj. 

 Starosta Ing.  Karol Pjentek informoval 
novozvolených poslancov o programe rokovania 
obecného zastupiteľstva.

K bodu 3 - Poverenie poslanca obecného 
zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať 
a viesť zasadnutia obecného zastupiteľstva.
 Starosta Ing. Karol Pjentek navrhol poslankyňu 
Ing. Máriu Bucovú poverením zvolávať a viesť 
zasadnutia obecného zastupiteľstva v prípadoch 
podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 
tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov.

za 8: Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, Bc. Alena 
Hvoľková, Peter Kružel, František Pazúrik, František 
Pepucha, Rastislav Poláčik, Slavomír Praj.

1/ Komisia verejného záujmu

Hlasovanie poslancov OZ z 8 prítomných 
poslancov:
za 8: Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, Bc. Alena Hvoľková,  
Peter Kružel, František Pazúrik, František Pepucha, Rastislav 
Poláčik, Slavomír Praj.

K bodu 4 - Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, 
voľba ich predsedov a členov
 Starosta Ing. Karol Pjentek navrhol nasledovné komisie:

 predseda:  Bc. Alena Hvoľková

2/ Komisia finančná
 predseda:  Ing. Mária Bucová  
 členovia: František Pazúrik, Bc. Alena Hvoľková, Peter 
Kružel, Rastislav Poláčik
3/ Komisia výstavby a územného plánovania
 predseda : Peter Kružel
 členovia : Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, František 
Pepucha, Slavomír Praj, Ing. Miroslav Rentka
4/ Komisia športu, mládeže a sociálnych vecí

 členovia: Adam Čiernik, Bc. Alena Hvoľková, Rastislav 
Poláčik,František Pazúrik
 Dňom 25.11.2022 zanikajú predchádzajúce komisie. Nové 
komisie nadobudnú účinnosť dňa 29.11.2022.

 členovia: Ing. Mária Bucová, Michal Hrkeľ, František 
Pepucha, Slavomír Praj

 predseda: Slavomír Praj
 Starosta informoval:
 - zvoláva stretnutie finančnej komisie k 
návrhu rozpočtu obce na roky 2023-2025 na 
deň 30. 11.2022

Hlasovanie poslancov OZ z 8 
prítomných poslancov:

K bodu 6 -  Diskusia

 Plat starostu obce je určený  v súlade s § 
11 odst. 4 písm. i) zákona o obecnom 
zriadení a zákona  č. 253/1994 Z.z. o 
právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov podľa § 3 odst.1 a 2,  
§4 odst. 1.

za 8: Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, Bc. Alena 
Hvoľková,  Peter Kružel, František Pazúrik, 
František Pepucha, Rastislav Poláčik, 
Slavomír Praj

za 8: Adam Čiernik, Michal Hrkeľ, Bc. Alena 
Hvoľková,  Peter Kružel, František Pazúrik, 
František Pepucha, Rastislav Poláčik, 
Slavomír Praj

K bodu 5 - Určenie platu starostu obce  

H l a s o v a n i e  p o s l a n c o v  O Z  z 
8 prítomných poslancov 

 c) Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb  

 d) Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce, 
prevzatie insígnií a prevzatie vedenia ustanovujúceho 
zasadnutia novozvoleným starostom.

3. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý 
bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia 
obecného zastupiteľstva.

5. Určenie platu starostu obce.

1. Úvodné náležitosti:

 e) Zloženie sľubu poslancov novozvoleného 
obecného zastupiteľstva.

7. Záver.  

Písaním zápisnice bola poverená pracovníčka 
obecného úradu Mária Pavláková. 

 a) Otvorenie zasadnutia.

 f) Vystúpenie starostu.
2. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia.

b)Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba 
ich predsedov a členov.

                                                              
a) Otvorenie zasadnutia

 Peter Kružel určil overovateľov zápisnice: 
Bc. Alena Hvoľková, František Pepucha.

 b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

do obecného zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení 
o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom 
novozvoleného obecného zastupiteľstva.

 Na úvod ustanovujúceho  zasadnutia  starosta 
obce Peter Kružel privítal prítomných poslancov, 
kontrolóra a predsedu miestnej volebnej komisie.

6. Diskusia.

OBEC
Zápisnica z ustanovujúceho  zasad-
nutia obecného zastupiteľstva 
k o n a n é h o  d ň a  2 5 . 11 . 2 0 2 2 
v zasadačke Obecného domu.

 Ustanovujúce zasadnutie Obecného zastupi-
teľstva vo Vavrečke otvori l  starosta obce                 
Peter Kružel, všetkých prítomných privítal a uviedol, 
že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v zmysle zák. 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení do 30 dní odo 
dňa volieb, ktoré sa konali dňa 29. októbra 2022. 

Schôdza sa riadila programom:

foto: novozvolené vedenie obce
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foto: novozvolené vedenie obce
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- na zastupovanie starostu obce určil poslanca Petra 
Kružela.

POPLATOK ZA KOMUNÁLNY ODPAD

 - nárok na zníženie poplatku vo výške 50% má 
občan, ktorý je držiteľom preukazu fyzickej osoby 
s ťažkým zdravotným postihnutím alebo držiteľom 
preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným 
postihnutím so sprievodcom.

   František Pepucha

 - Adam Čiernik - poďakoval Petrovi Kruželovi za 
spoluprácu počas pôsobenia vo funkcii starostu obce 

 Interpelácie poslancov:

 - František Pazúrik- informoval o konaní akcie 
„Batôžkový večierok“ dňa 31.12.2022

K bodu 7 -  Záver

   Ing. Karol Pjentek

 Na záver starosta obce Ing. Karol Pjentek 
poďakoval všetkým prítomným za účasť.

Zapisovateľ : Mária Pavláková 

MIESTNE DANE – 

ZMENY NA ROK 2023

 Poplatok za komunálny odpad pre občanov na rok 
2023 je vo výške 0,0821917 € za osobu a kalendárny 
deň (t.j. 30,00 € osoba/kalendárny rok).
 Pre podnikateľov, ktorí majú zavedený nevážený 
množstvový zber komunálnych odpadov je určená 
sadzba dane vo výške: 0,04 € / 1 liter. Výška poplatku 
sa určí ako súčin sadzby poplatku, objemu zbernej 
nádoby, frekvencie odvozov a počtu zberných nádob.

 - Rastislav Poláčik - informoval o konaní 
športového plesu v roku 2023

Overovatelia :  Bc. Alena Hvoľková

 - nárok na úplné odpustenie poplatku má občan 
v prípade, ak sa nezdržiava alebo sa nezdržiaval 
na území obce viac ako 90 dní v zdaňovacom období. 
Obec mu zníži ročný poplatok o 100 % za obdobie, 

 - oboznámil poslancov so zámerom, že z dôvodu 
zlepšenia komunikácie s občanmi obce rozdeliť časti 
obce medzi jednotlivých poslancov. 

 - Bc. Alena Hvolková - OZ „Oravská pomoc“ 
organizuje vianočné trhy dňa 10.12.2022 a požiadala 
prítomných poslan-cov o pomoc pri organizácií a 
zabezpečovaní uvedenej akcie

ZNÍŽENIE/ODPUSTENIE POPLATKU

dokladu o úhrade poplatku za odpady z iného 
mesta/obce, 

• nájomná zmluva, v ktorej je uvedené, že nájomník 
platí v cene nájomného aj poplatok za komunálny 
odpad, 

• potvrdenie zariadenia poskytujúceho sociálne 
služby,
• potvrdenie o dlhodobej hospitalizácii v liečebni,

• platný preukaz fyzickej osoby s ŤZP a ŤZP 
so sprievodcom,

• pracovné povolenie,

 Ak nie je doklad vystavený v slovenskom jazyku 
alebo českom jazyku, je potrebné k dokladu 
predložiť aj jeho preklad do slovenského jazyka, 
pričom úradný preklad dokladu sa nevyžaduje.

• potvrdenie nápravno-výchovného zariadenia,

• potvrdenie zamestnávateľa, že občan sa celoročne 
zdržiava mimo územia SR,

za ktoré sa v obci nezdržiaval. (Napr. študenti, 
ubytovaní na internáte, občania, ktorí žijú mimo obce 
a zaplatili za KO v inej obci/meste; občania, ktorí 
sa celoročne zdržiavajú v zahraničí; osoby 
hospitalizované v liečebni a pod.)
 Osoba, ktorá požaduje zníženie alebo odpustenie 
poplatku musí predložiť písomnú žiadosť o zníže-
nie/odpustenie poplatku za komunálny odpad 
a niektorý, z nasledujúcich dokladov:
• potvrdenie, písomné oznámenie alebo kópiu 

• potvrdenie spoločenstva bytového domu o tom, že 
sa poplatník nezdržiava v mieste svojho trvalého 
pobytu + predpis mesačných záloh za komunálny 
odpad,

• iné potvrdenie, kde je uvedené, že občan zaplatil 
za komunálny odpad v inom zariadení, meste, štáte 
a pod.

• potvrdenie zo zariadenia na výkon trestu v prípade 
osoby, ktorá je vo výkone trestu,

• potvrdenie o návšteve školy, ktorá má sídlo mimo 
územia SR,
• písomný doklad z ubytovacieho zariadenia – 
internát, ubytovňa,

• pracovná zmluva zo zahraničia,

• potvrdenie agentúry, ktoré sprostredkovala prácu 
v zahraničí.

 Ak občan žiada o odpustenie poplatku z dôvodu 
nezdržiavania sa na území obce viac ako 90dní, musí 
priniesť doklad, ktorý platí na daný rok – 2023. Napr. 
v prípade študentov, je potrebné priniesť žiadosť 
o zníženie/odpustenie poplatku a potvrdenie z uby-
tovne/internátu, na ktorom bude dátum potvrdenia 
s rokom 2023. Potvrdenie, vydané v roku 2022 

 Upozorňu jeme občanov,  že  ak  ž i ada jú 
o zníženie/odpustenie poplatku, je potrebné priniesť 
potrebné doklady na Obecný úrad vo Vavrečke alebo 
ich poslať mailom na adresu  .  dane@vavrecka.sk
 Doklady musí priniesť každý, kto žiada o zníže-
nie/odpustenie. Aj keď mu bola v minulých rokoch 
úľava uznaná.
 Rovnako prosíme občanov, ktorí majú ZŤP 
preukaz, aby ho priniesli na Obecný úrad vo Vavrečke 
alebo ho poslali na mail  spolu dane@vavrecka.sk
so žiadosťou o zníženie poplatku.

DAŇ Z NEHNUTEĽNOSTI

nemôže byť uznané pre odpustenie poplatku na rok 
2023. 

 Od 01.01.2023 sa mení sadzba dane za niektoré 
druhy nehnuteľností, a to nasledovne:
 a) 0,10€ za stavby na bývanie a drobné stavby, 
ktoré majú doplnkovú funkciu pre  hlavnú stavbu,
 b) 0,10€ za stavby na pôdohospodársku produk-
ciu, skleníky, stavby pre vodné hospodárstvo, stavby 
využívané na skladovanie vlastnej pôdohospodárskej 
produkcie vrátane stavieb na vlastnú administratívu, 
 c) 1,00€ za stavby na ostatné podnikanie a na 
zárobkovú činnosť, skladovanie a administratívu 
súvisiacu s ostatným podnikaním a zárobkovou 
činnosťou.
 Sadzby daní za pozemky, byty a ostatné druhy 
stavieb sa nemenia.
 Občania, ktorí nadobudli majetok (pozemok, 
stavbu, byt) v priebehu roka 2022, alebo ak v prie-
behu roka 2022 dostali stavebné či kolaudačné 
rozhodnutie, sú povinní podať písomne daňové 
priznanie do konca januára 2023. Tlačivo je dostupné 
na Obecnom úrade vo Vavrečke alebo na webovej 
stránke obce, v sekcii SAMOSPRÁVA-TLAČIVÁ. 
K daňovému priznaniu občan prikladá aj list 
vlastníctva.

MIESTNE DANE-DAŇ ZA PSA
 Daň sa platí za každého psa staršieho ako 6 me-
siacov. Sadzba dane je 5 € za jedného psa a kalendárny 
rok. Akúkoľvek zmenu (vznik alebo zánik daňovej 
povinnosti) je potrebné oznámiť do 30 dní od zmeny. 
Občan musí podať zmenové daňové priznanie. 
Tlačivo je dostupné na Obecnom úrade vo Vavrečke 
a lebo na  webove j  s t ránke  obce,  v  sekc i i 
SAMOSPRÁVA-TLAČIVÁ. Upozorňujeme 
občanov, že telefonické nahlásenie zmeny 
nepostačuje.
 Podrobné informácie o miestnych daniach 

Predvianočné posedenie

• VŠEOBECNE    ZÁVÄZNÉ    NARIADENIE č. 
3/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na území obce Vavrečka.

s dôchodcami.

•VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE 
OBCE VAVREČKA č. 2/2015 O MIESTNYCH 
DANIACH.

 Konečne po dvoch rokoch odmlky bolo. Tradičné, 
také aké máme radi. Začiatok so svätou omšou v 
kostole sv. Anny, spoločným obedom, s milým 
slovom, krásnym programom, ktorý pripravili 
materská a základná škola a s darčekmi od svätého 
Mikuláša. Tento rok boli o voľačo bohatšie, balíček 
pre každého dôchodcu pridal aj Spolok urbarialistov. 
Najkrajšia a najlepšia však bola atmosféra na 
stretnutí. Bolo vidieť, že Covid a iné svetské šarapaty 
vedia spôsobiť aj pozitívne stavy ( ak to tak môžeme 
nazvať) a po nútenej dvojročnej pauze si všetci 
spoločné stretnutie o to srdečnejšie užili. Svätý 

• VŠEOBECNE    ZÁVÄZNÉ    NARIADENIE č. 
4/2022 o dani z nehnuteľnosti na území obce 
Vavrečka na rok 2023.

a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady platné pre obec Vavrečka sú zverejnené 
na webovej stránke obce:

foto: stretnutie na lavičke
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- na zastupovanie starostu obce určil poslanca Petra 
Kružela.

POPLATOK ZA KOMUNÁLNY ODPAD

 - nárok na zníženie poplatku vo výške 50% má 
občan, ktorý je držiteľom preukazu fyzickej osoby 
s ťažkým zdravotným postihnutím alebo držiteľom 
preukazu fyzickej osoby s ťažkým zdravotným 
postihnutím so sprievodcom.

   František Pepucha

 - Adam Čiernik - poďakoval Petrovi Kruželovi za 
spoluprácu počas pôsobenia vo funkcii starostu obce 

 Interpelácie poslancov:

 - František Pazúrik- informoval o konaní akcie 
„Batôžkový večierok“ dňa 31.12.2022

K bodu 7 -  Záver

   Ing. Karol Pjentek

 Na záver starosta obce Ing. Karol Pjentek 
poďakoval všetkým prítomným za účasť.

Zapisovateľ : Mária Pavláková 

MIESTNE DANE – 

ZMENY NA ROK 2023
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Overovatelia :  Bc. Alena Hvoľková
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v prípade, ak sa nezdržiava alebo sa nezdržiaval 
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Obec mu zníži ročný poplatok o 100 % za obdobie, 
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• potvrdenie nápravno-výchovného zariadenia,

• potvrdenie zamestnávateľa, že občan sa celoročne 
zdržiava mimo územia SR,
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• potvrdenie spoločenstva bytového domu o tom, že 
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a pod.

• potvrdenie zo zariadenia na výkon trestu v prípade 
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 V minulých rokoch sme sa pred seniorskym výletom 
modlili, aby vyšlo počasie, tento rok sme sa modlili: „ 
nech aj traktory padajú, len aby nás zasa nezavreli kvôli 
novo-dobému, celosvetovému Bubákovi s odborným 
názvom „COVID“! No a vyšlo to. Vidno, že sme 

Októbrový výlet dôchodcov.

Mikuláš s anjelom a čertom tiež vyzerali 
oddýchnuto a spokojne, pracovali na plné 
obrátky. Mikuláš darčekoval, čert pracoval už 
len tým, že bol – strašný, chlpatý, čierny, ale 
zuby mal biele a rovné, to znamená, že zubná 
prevencia sa dostala už aj do pekla. A anjelik – 
ten sa krásne usmieval a prihováral ( áno, bol 
trochu ukecaný, ale veľmi milo). Advent 
jednoducho praje stretnutiam, ktoré sú 
pozitívne, žičlivé, radostné, veď všetci čakáme 
najviac na tú Nádej, Lásku, na Svetlo. Zostáva 
len veriť, že ku Svetlu, ktoré príde, otočia tvár 
všetci, bez výnimky, aby videli svet pravdivo, 
láskavo, s otvoreným srdcom. (i.h.)     

sa modlili viacerí - Covid sa hanbil, nevyšiel zo zákopu 
(ale samozrejme, vybehli iní bubáci vo forme chrípka, 
vojna, kríza) a zhora nám poslali aj prenádherné 
jesenné počasie s farbami všetkých výtvarníkov sveta. 
Naplánovaná cesta bola - Dolina Chocholowska, 
prechádzka, kúpanie v Chocholowských thermoch, 
v novopostavenom stánku pre relax. Tak my sme si 
mysleli, že našich seniorov prechádzka takou krásnou 
krajinou ako sú  Poľské Tatry s dobovými chalúpkami, 
pastvinami, ovečkami, salašmi s výrobou syra, 
nádherná príroda s chránenými rastlinami trochu 
povzbudí, že sa nadýchajú zdravého vzduchu, oči 
a dušu potešia krásou, ktorú nám Najvyšší šéf  ponúka 
a... A nič. Dlhšiu prechádzku odignorovali a hybaj ho 
do teplej vody.  No, aspoň sme videli, že sme vybrali 
dobrý výlet. Veď z tej vody sa ani vyliezť nechcelo, 
k tomu dobrý obed podľa vlastného výberu aj 
bublinkové bonusy v podobe víriviek boli. A ten 
výhľad na tatranské kopce priamo z bazéna! Už len 
šampanské do ruky chýbalo. Ale to určite každý 
zvládol doma. My veľmi dúfame, že bola spokojnosť 
a už teraz riešime kde na budúci rok.    ( i.h.) 

foto: Mikuláš s partiou

foto: anjelici pre dôchodcov

foto: Mikuláš, Mikuláš...

foto: lavička nielen k posedeniu

foto: v kulturáku pod okienkom, októbroví výletníci
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žiakov/žiačky školy. Každá „včielka“ bola odmenená 
pekným darčekom a medailou. Po skončení pro-
gramu sa všetci zúčastnení presunuli na hostinu, kde 
na nich čakali sladké mafiny a nádherné torty. Upiekla 
ich s láskou a skvelou chuťou  pani Anna Fabianová. 
Aj sladké fánky od pani Evy Drabek všetkým chutili. 
Veľmi pekne ďakujeme. Našim novým, právo-
platným žiakom želáme, aby sa im v škole i doma 
vo všetkom darilo. Dúfame, že od nich naďalej 
budeme počuť: „V škole je super!“

 
Jazdíme celý rok!
 Tohtoročné motto „Jazdíme celý rok!“  projektu 
Do školy na bicykli bolo výzvou, aby sa žiaci, deti, 
vlastne my všetci, čo najviac venovali pohybu na 
čerstvom vzduchu. V termíne od 17. až do 28. 
októbra 2022 prichádzali žiaci do školy, hoci boli 
októbrové rána chladnejšie, pešo, na kolobežkách, 
bicykloch a nevadil im ani dážď. Tento rok si pani 
učiteľky pripravili pre žiakov interaktívnu hru 

vytvorenú v platforme bouncee, pomocou ktorej 
plnili rôzne úlohy digitálne. V každej triede si zároveň 
poctivo dokumentovali nálepkami svoj príchod 
do školy. Celú akciu ukončila cyklojazda po obci, 
do ktorej sa zapojili aj rodičia a mladší žiaci. 
Spoločnému bicyklovaniu prialo aj krásne, slnečné 
počasie. Na bezpečnosť a cyklistický sprievod 
dohliadali dopravní policajti. Prednostnou jazdou 
policajným autom zabezpečili bezpečný prejazd pre 
všetkých cyklistov. Školský peletón z takmer 100 
účastníkov pútal pozornosť všetkých okoloidúcich, 
i tých, ktorí ho pozdravovali zo svojich záhrad. Nikto 
si predsa nenechal uniknúť príležitosť vidieť školu, 
ktorá si v tento deň opäť obula dve kolesá a vybrala 
sa na zdravú cyklojazdu cez našu malebnú dedinku. 
Na dopravnom mobilnom ihrisku školy si zas žiaci 
za asistencie dopravných policajtov zopakovali 
pravidlá cestnej premávky, dopravné značky 
a správanie sa na vozovke. Projekt DO ŠKOLY NA 
BICYKLI je veľmi obľúbený, v škole nekončí uda-
ným dátumom. V aktivitách a „zdravej ceste“ do 
školy na bicyklových či peších kolesách nepoľavuje 

 V klube seniorov sme 
radi, že sa nám podarilo 
o p ä ť  z v i d i t e ľ n i ť  n á š 
seniorský klub i našu obec. Je vidieť, že pravidelným 
tréningom nášho družstva sa už po druhýkrát 
v tomto roku podarilo dosiahnuť pekný výsledok. 
Sme radi nielen kvôli peknému výsledku, ale hlavne 
pre rozvoj športového ducha našich seniorov. Ešte 
raz ďakujeme za peknú prezentáciu.  

 
 Tento rok sa konal už tretí ročník turnaja 
v bowlingu seniorov. 12 družstiev z okresu 
Námestovo a po jednom družstve z Tvrdošína 
a Trstenej sa zúčastnilo 24. novembra 2022 súťaže  
o najlepšie družstvo a najlepšieho jednotlivca. 
Súťažili 4 - členné družstvá, v ktorom musela mať 
zastúpenie minimálne jedna žena.  Súťaže 
sa zúčastnilo aj družstvo 
Vavrečky v zložení: Čajka 
J ú l i u s ,  H a j d u č í k  J á n , 
Čajková Marika a Janoľová 
K l e m e n t í n a .  S ú ť a ž 
sa hrala dvojkolovo a v 
družstvách bolo dosiahnuté 
n a s l e d o v n é  p o r a d i e : 
1.miesto - Námestovo A 
s počtom získaných bodov 
270,  2.  miesto získalo 
družstvo Námestovských 
žien s počtom 252 bodov 
a na 3. mieste bolo naše 
družstvo z Vavrečky s 247 
bodmi. Je to pekný úspech, 
pretože sme získali viac 
b o d o v  a k o  d r u ž s t v á 
z Tvrdošína a Trstenej, 
ktoré sa umiestnili až za 
Vavrečkou. V súťaži jednot-
livcov bol úspešný J. Čajka 
na treťom mieste so ziskom 
74 bodov, iba 5 bodov 
za víťazom z Námestova.
J. Hajdučík na siedmom 
mieste získal 66 bodov. 
Čajková M. a Janoľová K. 
dosiahli 18. a 31. miesto 
z celkovo 56 súťažiacich.

Vavrečka úspešná na turnaji 
v bowlingu.

     (Ing. V.Seč)

ŠKOLA
Imatrikulačná slávnosť
 Výnimočným dňom pre prvákov sa stal 11. 
november 2022, kedy boli slávnostne prijatí do 
školského ,,cechu“. Prváci zažili svoj veľký deň opäť, 
podobne ako na začiatku septembra, keď prvýkrát 
prekročili školskú bránu. Po slávnostnom príchode 
„včeličiek“ do triedy nasledoval program, ktorý začal 

veselým tancom a spevom prváckej hymny. Starší 
žiaci si pre prvákov pripravili úlohy z rôznych 
predmetov, v ktorých museli dokázať svoju 
šikovnosť a ukázať, čo sa už stihli naučiť. Recitovali 
básničky o písmenách a tie o farbách v anglickom 
jazyku. Pesničkou z matematiky sa uistili, že počítanie 
je pre nich hračka. Výborne zvládli aj úlohu 
z hudobnej výchovy- hru na orffových nástrojoch. 
Následne, za pomoci starších žiakov, zložili prvácky 
sľub, ktorý spečatili odtlačkom svojich prstov 
na veľkú listinu. Triedna pani učiteľka ich žezlom, 
veľkou ceruzkou, pasovala za hrdých a usilovných 

,

foto: dopravná výchova
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Mikulášku, dobrý strýčku, modlím
sa ti modlitbičku...
 

nikto ani počas celého roka. Zaujímavé okamihy tejto 
vydarenej akcie boli zdokumentované a môžete si ich 
p o z r i e ť  v o  v i d e á c h  n a  s t r á n k e  š k o l y 
www.zsvavrecka.edupage.org Ďakujeme rodičom 
za podporu, účasť v cyklojazde a pomoc pri 
org an izác i i .  Osobi tné  poďakovanie  pat r í 
príslušníkom policajného zboru za ochotu 
a trpezlivosť a pánovi Kačenovi za kamerové 
záznamy z dronu. 

 Tento rok nás navštívil Mikuláš bez obmedzení. 
Stretnutie s ním sa konalo aj v kultúrnom dome v 
nedeľu, dňa 4.12.2022. Program detí a žiakov našej 
školy bol pripravený pre všetkých, ktorí v tento deň 
prišli privítať Mikuláša. V kultúrnom dome zavládla 
p r e d v i a n o č n á  a t m o s f é r a  a  n e n a l a d i ť 
sa na Vianoce sa jednoducho nedalo. Básničky, 
pesničky, vinše a tance účinkujúcich potešili a naplnili 
srdiečka prítomných radosťou z blížiacich sa naj-
krajších sviatkov. Mikuláš sa so žiakmi stretol aj 

Našim najstarším - venované 
z lásky...
 „ Človek je krásny nielen vtedy, keď má pružný 
krok. Človek je krásny podľa múdrosti, čo zračí sa mu 
v oku, podľa vrások a bielych vlasov, podľa slov, keď 
ponára sa v hovore s deťmi do rokov, keď aj on bol 
mladý. Človek je krásny vtedy, keď ho ľudia majú  
radi.“
 Krásne októbrové počasie pohladilo tváre dra-
hých starkých našich žiakov a všetkých prítomných, 
ktorí k nám zavítali na spoločné stretnutie plné 
radosti a vzájomnej blízkosti. Akoby chcelo 
podčiarknuť láskyplnú atmosféru tejto milej udalosti, 
ktorá sa konala 27.10. Po hrejivých slovách pani 
riaditeľky nasledoval program, ktorý uviedli nádejní 
moderátori z radu šikovných žiakov - O. Hoľmová 
a R. Pjentek. Dojímavý program umocnili svojím 
vystúpením pán Alojz Poláčik a Anton Baľák zo 
skupiny Loto, ktorí aj tentokrát prijali naše pozvanie. 
Ich podporu a vystúpenie si hlboko vážime. 
Zážitková záhrada ožila a rozozvučala sa pesničkami, 
básničkami, vtipnými scénkami i smiechom. 
Spoločne sme strávili nezabudnuteľné dopoludnie 
s tými, ktorí sú anjelmi v ľudskom tele, ale aj v tichej 
spomienke s tými, ktorí už nie sú medzi nami, ale 

Pečený čaj 

 Všetko, o čo sme sa cez rok 
v záhrade starali, nám v jeseni 
začalo vzdávať vďaku v podo-
be sladučkých a zdravých 
plodov.  Pi tný rež im sme 
v tomto sychravom a upršanom 
období obohatili o náš školský 
pečený čaj. Žiaci mali veľa 
práce: najskôr ovocie nakrájať 
na malé kúsky, potom plniť do 
sklenených pohárikov. Samo-
zrejme musíme spomenúť, že 
pri tejto „voňavej“ práci im 
museli pomôcť tety kuchárky, 
ktoré čaj upiekli. Chutný a 
s láskou vyrobený pečený čaj si 
každý žiak odniesol domov. 

z jesenného
ovocia na zahriatie 

v srdci zostanú navždy milovaní. Tento rok sme si pre 
našich starých rodičov pripravili tvorivé dielne -
workshopy, ktorých výsledkom boli mydielka, 
obrázky zo sušených kvetov, srdiečka zo strukovín, 
svietniky, či iné darčeky, ktoré potešili všetkých 
obdarovaných. Celou školou sa niesla vôňa pečeného 
perníka, čaju zo sušených byliniek a čerstvo 
nastrúhaných jabĺk. Vzácne okamihy, kedy sa na jed-
nej fotke ocitli nielen dve, ale aj tri generácie, boli 
zvečnené pri originálnej fotostene. STARKÍ 
ďakujeme za vzácny a krásne strávený čas! 
„V každom z Vás je sila lásky, čo ženie svet velikánsky.  
A drží ho pokope, len čo srdce zaklope. Ďakujeme 
babka, dedko, ďakujeme Vám za všetko.“

Obdarení boli aj ďalší-celý pedagogický a nepe-
dagogický zbor, zamestnanci Obecného úradu vo 
Vavrečke aj zo súkromnej materskej školy Lienka. 
Všetci si mohli tento darček vychutnať v pohodlí 
svojich domovov.

 Zozbierané 
bylinky a kvety  
žiaci sušia a už 
teraz sa tešia, 
čo vysadia na 
jar. 

 Minulý školský rok si každá trieda v zážitkovej 
záhrade vysadila bylinky, okrasné rastliny a úžitkové 
rastlinky do vyvýšených záhonov. Príkladne sa o všet-
ko starali, oko-
pávali a polie-
vali. Príroda sa 
im za vynalo-
žené úsilie od-
menila boha-
tou úrodou v 
podobe krás-
nej a rozma-
nitej zeleniny, 
byliniek a nád-
herných kve-
tov.

Zber úrody z vyvýšených záhonov
 

foto: Mikuláš v škole

foto: našim starkým

foto: o úrodu sa treba starať
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DiGitálne kolégium
 
 Jednou z hlavných úloh akčného plánu  Digitálna 
transformácia školy z projektu Školský digitálny 
koordinátor je vytvorenie Digitálneho kolégia, 
ktorého hlavnými aktérmi sú naši starší žiaci. Tí, 
čo prejavili záujem o túto pozíciu sa pravidelne 
stretávajú, získavajú nové vedomosti a zručnosti 
z DIGI sveta a následne ich potom zdieľajú svojim 
mladším spolužiakom. Školský rok je už v plnom 
prúde a naše Kolégium usilovne pracuje. V novembri 
realizovali rovesnícke vzdelávanie v 1.A triede. 
Pripravili si pre nich test v platforme KAHOOT – čo 
je vzdelávania platforma, kde si žiaci hravou 
a digitálnou formou precvičujú získané vedomosti. 
Test s názvom ZMYSLY ČLOVEKA pripravený 
žiakmi KOLÉGIA, po ich úvodnom ,,zaškolení,, 
pani učiteľkou, vytvorili naozaj zmysluplne, a čo je 
dôležitejšie, úplne sami, s minimálnou pomocou. 
Následne rovesnícke vzdelávanie v 1.A viedli sami, 
vžili sa do pozície pani učiteľky a dopadlo to na 

 „Nech prekážky každý z Vás hravo zdolá, 

výbornú. Kolégium má na pláne toho ešte veľmi 
veľa a tešíme sa, že naša škola im dáva možnosť 
rozvíjať aj tieto zručnosti.

Milí rodičia, priatelia školy!

 to želajú Vám s láskou deti, žiaci, všetci.
 Nech smola a smútok majú vždy na mále, 

 nech od Vás všetko zlé rýchlo utečie.“

 obujú si spolu deravé sandále.

Kolektív ZŠ s MŠ Vavrečka 204 Vám všetkým 
želá:

 Tak ako nimi voda pretečie, 

 veľa zdravia a lásky.
 Krásne Vianoce a šťastný Nový rok 2023, 

 

 S detičkami z našej škôlky sme sa preto vybrali 
potešiť starších ľudí z našej dediny. Detičky ich 
nečakaným príchodom veľmi prekvapili a s radosťou 
im zaspievali pieseň a tiež z lásky podarovali malú 
drobnosť. Deti si tým uvedomili ešte viac, čo to 
vlastne október mesiac úcty k starším znamená, a ako 

si takýchto ľudí treba vážiť a správať sa k 
nim... 

ŠKÔLKA

ANGLIČTINA HROU 
V NAŠEJ ŠKÔLKE
 

 Október je nielen mesiacom plným farieb 
a jesennej krásy, ale aj mesiacom, kedy si treba uctiť 
starších ľudí v našom okolí.   

 Každý týždeň sa deti z triedy Motýliky 

a z triedy Sovičky stretávajú na angličtine, 

rozprávajú a učia sa hravou formou nové 

slová a frázy. Čo všetko sa deti dokážu 

naučiť? Rozumieť slovám, vetám 

a pokynom v anglickom jazyku, zopako-

vať nové anglické slová, odpovedať na 

 Nech šťastie drží sa Vás ako teplo v peci, 
 to zo srdca praje Vám naša škola.

základné otázky, ako napríklad:  

What is your name? Už všetci vieme 

odpovedať:  My name is.... 

 Dokážu si vypočuť pesničku, či 

príbeh po anglicky a vedia  si pri tom 

aj spievať. Na hodinách angličtiny 

naplno využívajú  digitálne materiály 

a hrajú sa rôzne didaktické hry 

na obľúbenej interaktívnej tabuli. 

Deti sa učia jazyk a rozvíjajú si 

kompetencie na  každej hodine 

angličtiny. 

DAROVANÉ VIANOCE 
P R E  N A D Á C I U 
ANJELSKÉ KRÍDLA

 Blížia a sa Vianoce, čas ktorý 
najradšej trávime v kruhu svojich 
najbližších. No nie všetkým sú 
dopratie Vianoce plné pokoja, lásky, 

zdravia a šťastia. Naša materská škola 
sa preto rozhodla v mesiaci december 
darovať Vianoce tým, ktorí to najviac 
potrebujú a aspoň na malý okamih im 
vyčariť úsmev na tvári. Oslovili sme 
Nadáciu Anjelské krídla, ktorá pomáha 
deťom a tieto deti majú špeciálno-
výchovno-vzdelávacie potreby.

 Veľké ďakujeme patrí rodičom, ktorí 
so svojimi detičkami prispeli úžasnými 
balíčkami, ktoré obsahovali hygienické 
potreby, vitamíny, hračky a iné potrebné 
veci.

 Deťom, ktoré sa ocitli v núdzi, či ostali 
bez rodiny. 

foto: vystúpenie detí

foto: na návšteve u dôchodcov
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foto: potraviny pre Ukrajinu

 No my dospelí, nezabúdajme 
na skutočné čaro Vianoc, pretože 
Vianoce nie sú iba o dobrom jedle 
a krásnych darčekoch, ale hlavne 
o stretnutiach rodičov so svojimi 
deťmi, vnúčatami a blízkymi, s ktorými 
sa počas celého roka tak často nestre-
távame. Tá neopakovateľná atmosféra, 
ktorá patrí k Vianociam sa nedá nikdy 
zabudnúť. Tešme sa preto z maličkostí 
a z každého úprimného úsmevu.  

 A keďže sa snažíme aj u našich 
najmenších uchovávať tradície a zvyky, 
nezabúdame ani na písanie vianočných 
želaní. Samozrejme, pri písaní týchto 
želaní nezabudli na bábiky, autíčka, 
džípy, bagre... 

 Prežime túto vzácnu vianočnú 
atmosféru so šťastím, láskou, pokojom 
a pokorou.

kolied, piesní a básničiek, či písanie 
vianočných želaní. Sú to všetko 
tradície, ktoré sú zapísané hlboko do 
našej kultúry. 

VIANOČNÁ POHĽADNICA 2022
 
 Do výtvarnej súťaže sa zapojilo 290 škôl a školských 
zariadení zo Slovenska i Poľska a z konečného počtu 
2900 prác odborná porota v dvoch kolách udelila v 
kategórii MATERSKÉ ŠKOLY - ZLATÉ PÁSMO  - 
RUDKOVI HOLUBOVI - Gratulujeme!
 Z krásneho úspechu talentovaného výtvarníka 
Rudka z našej materskej školy sa veľmi tešíme. 

 
 Aj vaše detičky už nedočkavo otvárajú okienka 
na adventnom kalendári? Počítajú dni do Vianoc, 
do toho čarovného 24.decembra? Istotne je to tak a aj 
u vás je súčasťou tohto očakávania a navodzovania 
vianočnej atmosféry spievanie, či púšťanie vianočných 

VIANOČNÉ ŽELANIE DETÍ

foto: na návšteve u dôchodcov

foto: škôlkari sa Mikuláša neboja
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     Nie, nebudem písať o zimnej prechádzke a 
jej výhodách, či krásach. To všetci vieme, veď 
zovšadiaľ sa na nás valí množstvo zdravot-
níckych, psychologických i športových odpo-
rúčaní čo s vlastnou hlavou, telom, keď 
prestane poslúchať. To nechám na odbor-
níkov a na vlastnom výbere každého z vás, 
veď sto ľudí - sto chutí. Niekto sa zrelaxuje 

Z i m n á  p r e c h á d z k a  a  i n é 
radosti...

v prírode, niekto v rodine, niekto v kostole a niekto je 
normálny kaviarenský povaľač (nemyslím krčmový, tam 
sa nezrelaxujete, tam sa vytočíte). Chcem len našepkať 
všetkým, ktorí ešte nevedia, že nad dedinou pribudla ďalšia 
atrakcia - kúpací prírodný bazén (v lete) a korčuliarska 
plocha (v zime). Vavrečské labute nezaháľajú, vymýšľajú, 
pracujú, jednoducho tešia. Tešia, lebo vymýšľajú nie pre 
seba, ale pre všetkých. Tak tam choďte, uvidíte, že je to 
SUPER nápad...   (i.h.)

Roman Mikos

Ráchel Farbáková

Sára Buckulčíková

Spoločenská 

Viktória Mária Kmeťová

Narodili sa
Viliam Hvolka

Mária Slaničanová a Ondřej Žák 

Opustili nás:

Jakub Čiernik

kronika   

Zosobášili sa

Helena Hvolková

foto: kúpací bazén pri vodopáde
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 Švošov prehral posledné dve dohrávky na Orave 
a máte ho teda stále na kontakt. Neobjavili sa v klube teda 
myšlienky pomýšľať aj na postup?
Pre atraktivitu súťaže je skvelé, že Švošov prehral 
svoje posledné dva zápasy. O postupe sa však u nás 
nerozpráva. Myslím, že táto súťaž má svoju kvalitu, 
hrá sa množstvo derby zápasov, ktoré navštevuje veľa 
fanúšikov. Takisto nie je náročná na čas a cestovanie, 
čo je dôležité pre hráčov, ktorí majú rodiny. Našou 
prioritou je, aby sme čo najdlhšie hrali futbal, ktorý 
sa bude páčiť nám aj divákom. Budeme sa snažiť čo 
najlepšie trénovať, užívať si hru a Švošovu trošku 

drobným experimentom, keďže vo Vavrečke to bol 
vôbec prvý zahraničný hráč. Hodnotím to všetko 
veľmi pozitívne. Do tímu priniesol novú energiu, 
chuť, motiváciu a mnoho ľudí si ho obľúbilo. Som 
za jeho pôsobenie u nás veľmi vďačný. To, či bude 
u nás pokračovať aj na jar je v tejto chvíli otázne, no 
dvere má u nás otvorené a záujem o ďalšiu spolu-
prácu máme my aj on. Uvidíme ako sa veci vyvinú. 

kľúčových hráčoch bolo na hre veľmi cítiť 
a podpísalo sa to na zlých výsledkoch v úvode. Myslím 
si, že ak by sme mali tím po kope od prvého kola, 
dokázali by aspoň v jednom z týchto zápasov 
zvíťaziť. 
 Potom prišla fantastická séria desiatich zápasov bez prehry, 
z toho až 8 výhier. Aké veci ste zmenili a čo bol podľa vás 
základ úspechu?
 Základom víťazstiev bola skvelá partia, dobrý 
tréning, kvalita hráčov. Vavrečka mala azda po 
prvýkrát v histórii okrem základnej zostavy aj veľmi 
silnú lavičku, vďaka čomu sme dokázali hrať zápasy 
v dobrom tempe celých 90 minút. Hráčov v zostave 
sme rotovali, aby si zahral každý. Snažíme sa hrať 
kombinačný, rýchly, poctivý futbal, ktorý nie je 
postavený len na 1-2 individualitách, ale tímovosti. 
Osem výhier v desiatich zápasoch je super číslo, no 
veľmi ma mrzia dve zbytočné remízy s Liptovskou 
Teplou a Turčianskou Štiavničkou. V oboch 
prípadoch sme v zápasoch vyhrávali, boli sme lepší, 
no kvôli lacným chybám sme prišli o body.

Rujki je skvelý človek, výborný hráč a parťák. Je to typ 
futbalistu, na ktorého sa chodia ľudia pozerať. Je 
jedinečný v práci s loptou a v súbojoch jeden na jeden. 
Spolu s Michalom bol našim najlepším strelcom 
a dôležitým článkom vydarenej jesene. Jeho 
angažovanie bol pre mňa, hráčov a aj celú obec takým 

 Naj l e pš ím s t r e l c om sa  s ta l  Japonec  Hayash i 
s bratom Michalom. Ako zapadol Japonec do vašej koncepcie 
hry? Pomôže vám aj na jar?

 Určite by som to nebral ako žart. Nelietame 
v oblakoch, ale poznám svojich hráčov a viem, čo 
dokážu. Od zimnej prípravy chalani naozaj poctivo 
trénujú, majú výborný prístup k tréningom, zápasom, 
k partii. Sami na sebe vidia, že sa zlepšujú, chudnú, 
lepšie sa cítia, to čo robia má hlavu a pätu, a preto ich 
to baví. Keď je človek trpezlivý a poctivo pracuje, 
výsledok sa skôr či neskôr dostaví a preto si myslím, 
že sme si druhé miesto po jeseni zaslúžili. 

Vysvetlenie je jednoduché, mužstvo nebolo 
pohromade. Pred sezónou odišiel do Námestova 
Michal Pleva, na ktorého góly boli hráči v pred-
chádzajúcich sezónach zvyknutí. Na skúške v Dol-
nom Kubíne sa zranil Dominik Bobák. Ďalší kľúčový 
hráč, Michal Kasan bol počas prvých dvoch kôl  
odcestovaný v zahraničí. Ryuki Hayashi bol s nami 
v tej dobe ešte veľmi krátko a Jaroslav Hrubjak ešte 
len pomaly začínal trénovať. Pavol Pikoš sa k nám 
taktiež pripojil až v siedmom kole. Tieto absencie 

 Štart však mala Vavrečka zlý. Veď prehrala oba domáce 
d u e l y  ( Š v o š o v  1 : 4 ,  L i e s e k  1 : 2 )  a  t r e t í 
v Chlebniciach remizovala (4:4).  Čo v týchto zápasoch 
nefungovalo?

FUTBAL
 Muži majú za sebou skvelú jesennú časť, rozhovor 
s trénerom Mariánom Kasanom ml. 
 Keby vám niekto povedal pred sezónou, že bude Vavrečka 
zimovať druhá, brali by ste to ako žart?

Zimnú prípravu  odštartujeme 9. januára. Odohráme 
počas nej 3-4 prípravné zápasy. Potvrdenú máme 
zatiaľ Zubrohlavu, Oravskú Jasenicu a Tvrdošín. 
    ( Tomáš Ferenčík)

stúpať na päty na ceste za postupom.

 

 Vavrečskí dorastenci U19 si v jesennej časti sezóny 
viedli výborne. So skóre 32:10 získali 22 bodov, čo ich 
vynieslo na druhé miesto v tabuľke. Rád by som 
vyzdvihol veľmi dobrú účasť chlapcov na každom 
zápase. Rovnako aj ich zápal pre hru a tímovú 
súdržnosť. V zápase proti Klinu hralo za náš tím viac 
žiackych hráčov a 14 ročný Tadeáš Chajdiak prispel 

 Z klubu ide dobrá energia a chuť po futbale. Ako ste si teda 
naplánovali zimnú prípravu? 

Koncoročné hodnotenie futbalového dorastu 
a žiakov.

DORAST

foto: futbalové mužstvo foto: družstvo žiakov
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fanúšikov. Takisto nie je náročná na čas a cestovanie, 
čo je dôležité pre hráčov, ktorí majú rodiny. Našou 
prioritou je, aby sme čo najdlhšie hrali futbal, ktorý 
sa bude páčiť nám aj divákom. Budeme sa snažiť čo 
najlepšie trénovať, užívať si hru a Švošovu trošku 
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a dôležitým článkom vydarenej jesene. Jeho 
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k partii. Sami na sebe vidia, že sa zlepšujú, chudnú, 
lepšie sa cítia, to čo robia má hlavu a pätu, a preto ich 
to baví. Keď je človek trpezlivý a poctivo pracuje, 
výsledok sa skôr či neskôr dostaví a preto si myslím, 
že sme si druhé miesto po jeseni zaslúžili. 

Vysvetlenie je jednoduché, mužstvo nebolo 
pohromade. Pred sezónou odišiel do Námestova 
Michal Pleva, na ktorého góly boli hráči v pred-
chádzajúcich sezónach zvyknutí. Na skúške v Dol-
nom Kubíne sa zranil Dominik Bobák. Ďalší kľúčový 
hráč, Michal Kasan bol počas prvých dvoch kôl  
odcestovaný v zahraničí. Ryuki Hayashi bol s nami 
v tej dobe ešte veľmi krátko a Jaroslav Hrubjak ešte 
len pomaly začínal trénovať. Pavol Pikoš sa k nám 
taktiež pripojil až v siedmom kole. Tieto absencie 

 Štart však mala Vavrečka zlý. Veď prehrala oba domáce 
d u e l y  ( Š v o š o v  1 : 4 ,  L i e s e k  1 : 2 )  a  t r e t í 
v Chlebniciach remizovala (4:4).  Čo v týchto zápasoch 
nefungovalo?

FUTBAL
 Muži majú za sebou skvelú jesennú časť, rozhovor 
s trénerom Mariánom Kasanom ml. 
 Keby vám niekto povedal pred sezónou, že bude Vavrečka 
zimovať druhá, brali by ste to ako žart?

Zimnú prípravu  odštartujeme 9. januára. Odohráme 
počas nej 3-4 prípravné zápasy. Potvrdenú máme 
zatiaľ Zubrohlavu, Oravskú Jasenicu a Tvrdošín. 
    ( Tomáš Ferenčík)

stúpať na päty na ceste za postupom.

 

 Vavrečskí dorastenci U19 si v jesennej časti sezóny 
viedli výborne. So skóre 32:10 získali 22 bodov, čo ich 
vynieslo na druhé miesto v tabuľke. Rád by som 
vyzdvihol veľmi dobrú účasť chlapcov na každom 
zápase. Rovnako aj ich zápal pre hru a tímovú 
súdržnosť. V zápase proti Klinu hralo za náš tím viac 
žiackych hráčov a 14 ročný Tadeáš Chajdiak prispel 

 Z klubu ide dobrá energia a chuť po futbale. Ako ste si teda 
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Koncoročné hodnotenie futbalového dorastu 
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   ( František Pazúrik, tréner)

svojim gólom k víťazstvu. Najlepším strelcom 
sezóny s 8 gólmi je Dávid Adamec. Za ním, so 
siedmymi gólmi sú Martin Kurtulík a Peter Verníček. 
Michal Balek odchytal v našej bráne všetky zápasy - 
1080 minút. Najviac odohratých minút v zápasoch 
mal Alexander Janoľ - 1036 min. 

 Jesennú časť  sme ukončili na 10 mieste. Počas 
sezóny sme 5 zápasov vyhrali, 2 remizovali a 7 pre-
hrali. Dôvodom prehier bolo, že sme sa na niektoré 
zápasy nepozbierali. Verím, že od jarnej časti to bude 
lepšie a bude to vidieť aj na výsledkoch. Čo sa týka 
tréningovej dochádzky, chcem chalanov a dievčatá 
pochváliť, vždy boli vo veľkom počte na tréningu. 
Chcel by som osobitne pochváliť Maroša Farbáka, 
ktorý nevynechal ani jeden tréning a Tadeáša 
Chajdiaka, ktorý bol náš najlepší hráč vo väčšine 
zápasov. Počas zimných mesiacoch sme sa zúčastnili 
turnaja v Mútnom, kde sme sa umiestnili na piatom 
mieste.    ( Dominik Bobák, tréner) 

- žiaci a dorastenci

na tieto akcie:
Pozývame všetkých 

29.12.2022
Turnaj v stolnom tenise 

- muži

Športové podujatia

28.12.2022
Turnaj v stolnom tenise 

foto: futbalové nádeje

Začiatok je o 10.00 hodine.


